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ERC Puigcerdà aposta per crear una entitat 
municipal d’habitatge i impulsar indústria 
respectuosa amb l’entorn 

La formació liderada per Joan Manel Serra ha omplert aquest 
dimarts el Museu Cerdà en el míting de final de campanya 
  

 
Un moment del míting final d'Esquerra Puigcerdà. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Puigcerdà).- Joan Manel Serra i l’equip d’Impulsem 
Puigcerdà-ERC-Acord Municipal han explicat aquest dimarts alguns punts del 
seu programa electoral en el míting de final de campanya, que ha omplert la 
sala de congressos del Museu Cerdà. L’habitatge, la revitalització econòmica, 
el benestar social o l’oferta formativa són alguns dels principals eixos del 
programa dels republicans, que aspiren a capgirar el color polític de 
l’ajuntament després de dotze anys a l’oposició. 

Pel que fa a la problemàtica de l’habitatge que viu la vila i la comarca en 
general, Serra ha apuntat algunes de les mesures que proposen per fer-hi front, 
com el cooperativisme, la masoveria, els ajuts per rehabilitar habitatges, la 



bonificació del 90% de l’IBI d’aquells habitatges que es destinin al parc públic o 
bé la creació d’una entitat municipal d’habitatge. 
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En aquest sentit, ha explicat que “aquesta figura s’encarregaria de promoure i 
gestionar la borsa d’habitatges i creiem que és vital, ja que la borsa que tenim 
avui dia, gestionada per personal de l’Ajuntament, queda molt limitada i, com 
que al municipi hi ha diferents zones per desenvolupar habitatge de protecció 
oficial, així com les opcions que volem promoure, esperem que això generi un 
volum que faci necessària aquesta figura”. Serra ha afegit que “d’aquesta 
manera, podrem aconseguir dinamitzar el tema de l’habitatge, que per 
nosaltres és cabdal”. 

El cap de llista republicà també ha detallat algunes propostes en l’àmbit 
econòmic que van més enllà del turisme, com ara l’impuls d’una indústria 
adaptada a l’entorn que revitalitzi el teixit productiu de la vila. 

Així, ha explicat que “cal que Puigcerdà es cregui la capitalitat que ha de tenir i 
que fa temps que ha perdut, i el fet de poder tenir indústria que sigui 
respectuosa amb el nostre entorn, vinculada amb aspectes com les noves 
tecnologies o l’àmbit medico-farmacèutic, revitalitzaria segur el teixit productiu 
de la comarca; a banda de potenciar el que ja tenim, sobretot en l’àmbit de la 
indústria agroalimentària, que hem de continuar promocionant, perquè és una 
marca nostra, de Cerdanya”. 

Altres propostes de la formació són l’ampliació de cicles formatius, l’elaboració 
d’un pla local de residus zero, la millora del benestar dels animals o el foment 
de l’agricultura ecològica, entre altres. 

Línies vermelles a l’hora de pactar 

Pel que fa a possibles pactes per formar govern, Serra s’ha mostrat obert al 
diàleg, però amb algunes limitacions: “no podem obviar que hi ha sis llistes, que 
això disgregarà molt el vot i que és molt probable que hi hagi d’haver pactes; 
nosaltres tenim clar que hi ha unes línies vermelles que no podem creuar, però 
si les coses s’endrecen, estem oberts a parlar amb tothom”. 



 


